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De winter is weer bijna voorbij en dat betekent dat het 
tijd is voor de eerste ZeijdeLinks van het jaar. En wat 
voor een jaar: een lustrumjaar! In dit nummer daarom 
veel aandacht en ruimte voor het derde lustrum van 
onze vereniging. De lustrumcommissie vertelt het 
nodige over hun werk en over hun plannen en 
Marjolein Stevens van de Lustrumcommissie licht nog 
iets meer toe in Negen holes met …  

Naast De Drentsche vieren ook de winterlessen van 
onze pro’s een lustrum en Martin Kanninga blikt met 
ons terug op deze memorabele periode. We hebben 
natuurlijk ook weer ruimte voor de jeugd, deze keer  in 
de Favoriete club van Tim Winter, de voorzitter richt 
zich tot ons en praat ons bij over de laatste 
ontwikkelingen en AIRSHOT is er natuurlijk ook weer, 
net als de cartoon. 

De regel- en handicapcommissie legt vanaf grote 
hoogte het een en ander uit over wel of niet out of 
bounds liggen en witte paaltjes of juist geen witte 
paaltjes. Cees Meeuwsen neemt ons mee naar de 
wondere wereld van het reigersnot en naast Kunst in 
het Klubhuis hebben we deze keer zeer veel aandacht 
voor bomen, zowel naast de golfbaan in het Arboretum 
als op de golfbaan, nog fier overeind respectievelijk 
onverbiddelijk gerooid. 

Jan Willem van der Eyk heeft een nieuwtje over de 
greenkeepers en de WMD en Bert Blanke deelt een 
enkele golfgedachte met ons. De clubconsuls van de 
Stichting Handicart en de Stichting Old Grand Dad 
vragen ook deze keer uw aandacht. Ze doen een 
beroep op u want beide stichtingen kunnen nog steeds 
donateurs en leden gebruiken. 

Wij wensen u veel leesplezier!

Kopij  
De volgende ZeijdeLinks zal in juni 2017 
verschijnen. Uw kopij graag uiterlijk 20 

mei 2017 in de mailbox 
zeijdelinks@dgcc.nl. 

De redactie vraagt er begrip voor dat 
ingezonden stukken soms iets moeten 

worden ingekort.
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Het verenigingsjaar 2017 is begonnen. De 
aftrap van dat jaar had moeten plaatsvinden 
tijdens de nieuwjaarswedstrijd en -bijeenkomst 
op zondag 8 januari 2017. Die bijeenkomst 
moest gezien de weersomstandigheden op het 
laatste moment worden afgelast. De 
toegangswegen waren te glad en daardoor 
onveilig. Op het moment van het schrijven van 
dit voorwoord is het nog allerminst golfweer. 
Het is nat, koud en winderig buiten. Het langer 
worden van de dagen geeft evenwel het goede 
gevoel dat het niet lang meer duurt voordat we 
weer naar buiten kunnen. 

2017 is een lustrumjaar en dat zullen we het 
hele jaar gaan merken. De lustrumcommissie is 
onder leiding van Frits van der Heide al enige 
tijd bezig met de organisatie van diverse 
lustrumevenementen door het hele golfseizoen 
heen. Het gaat dan om bestaande 
evenementen die als lustrumeditie zullen 
plaatsvinden. In het kader van het lustrum is 
bovendien een speciale lustrumpolo 
ontwikkeld die voor € 23,50 kan worden 
gekocht in de golfshop. De meeste 
wedstrijdteams zullen dit jaar in de lustrumpolo 
spelen. 

De besturen van de 21 noordelijke golfclubs 
spelen ieder najaar om de zogenaamde 
Regentencup.  (toenmalige) bestuur van de 
Drentsche heeft de Regentencup gewonnen en 
daarmee de eer gekregen de Regentencup in 
2017 te organiseren. Mede gezien het 
lustrumjaar zal de Drentsche daarbij de drie 
oud-voorzitters uitnodigen om mee te spelen. 
De cup zal worden gehouden op maandag 4 
september 2017. 

Op 18 april 2017 vindt de voorjaars ALV plaats. 
Dat wordt een bijzondere ALV omdat die deels 
in het teken zal staan van het lustrum en omdat 
er om 19.30 uur iets bijzonders zal plaatsvinden 
waarvoor alle leden welkom zijn. Om 19.45 uur 
begint de vergadering. Een van de 

agendapunten van de vergadering is een 
presentatie van de ontstaansgeschiedenis en 
het verloop van het 15-jarige bestaan van de 
vereniging en de baan. Daarbij zullen oude 
foto’s, statistieken, etc. de revue passeren. 
In het komende golfseizoen zult u actief 
worden geconfronteerd met de door de NGF 
geïnitieerde BOB-campagne. De aftrap 
daarvoor zal zijn tijdens de openingswedstrijd 
van het lustrum op 20 mei 2017. 

Tot slot het volgende. Twee jaar geleden heeft 
de DG&CC bij wijze van proef, met als doel 
nieuwe leden te werven, het aspirant-
lidmaatschap geïntroduceerd. Hierbij kon voor 
€ 225,00 per jaar enkel gebruik worden 
gemaakt van de PAR 3 baan. Deze 
lidmaatschapsvorm bestaat niet meer. 
Daarvoor in de plaats is het PAR 3 
lidmaatschap gekomen, waarbij voor € 325,00 
per jaar op de PAR 3 baan kan worden 
gespeeld. De bedoeling is deze leden in een 
samenwerking tussen de DG&CC, de 
golfschool en de commissie Nieuwe Leden van 
de Drentsche intensief te gaan begeleiden met 
bijvoorbeeld een mentorschap en PAR 3 
wedstrijdvormen om zodoende te stimuleren 
dat deze leden doorstromen naar een 
volwaardig lidmaatschap. De PAR 3 leden 
kunnen ook kwalificatiekaarten lopen. Deze 
lidmaatschapsvorm is overigens niet alleen 
bedoeld voor nieuwe leden, maar ook voor 

Van de voorzitter  
Jeroen Reiziger
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Vorig jaar zijn wij als evenementencommissie 
door de toenmalige voorzitter Henk van 
Halteren namens het bestuur gevraagd om het 
derde lustrum van De Drentsche te 
organiseren. In 2017 viert ze haar 15e 
verjaardag. Welnu, daar hebben wij ja tegen 
gezegd. Onze evenementencommissie 
bestond uit Marjolein Stevens, Jeanette 
Strating, Dik Boers en Frits van der Heide. De 
lustrumcommissie bestaat uit dezelfde 
personen aangevuld met Paul Kamstra van de 
DG&CC. Wij vonden met elkaar dat het een 
hele goede zaak zou zijn om de DG&CC er 
structureel bij te betrekken. De Drentsche en 
de DG&CC hebben elkaar nodig, is onze 
conclusie en zeker bij een evenement als een 
lustrum. 

Na een brainstormsessie zijn we aan de slag 
gegaan. Met veel plezier en voorpret hebben 
we het derde lustrum voorbereid. Zoals u 
inmiddels al heeft begrepen, hebben we er 
voor gekozen om de lustrumviering deze keer 
niet in één week te laten plaatsvinden, maar 
door het jaar heen: we starten op 20 mei en we 
eindigen op 16 september 2017, op de 
werkelijke 15e verjaardag van de vereniging. 
We maken deels gebruik van de bestaande 
activiteiten, maar met een lustrumsaus 
overgoten zodat het anders is dan anders. 

Het programma vindt u in deze ZeijdeLinks 
maar ook op de roll banners in het clubhuis en 
bij de receptie. Daarnaast vindt u het op het 
frame doek bij het ballenhok. Ons speciaal 
ontworpen lustrumlogo en het thema FIFTEEN 
alsook het ontwerp van de banners etc. is 

gemaakt door Bert Blanke. Dat logo en fifteen 
zult u ook terugvinden op de polo die te 
bestellen is voor €23,50 bij de shop waar 
pasmodellen aanwezig zijn. De polo’s willen wij 
van harte bij u aanbevelen. Het zou fantastisch 
zijn als een ieder bij de diverse 
lustrumwedstrijden in dezelfde polo het 
strijdperk zullen betreden. Het zou mooi zijn 
om dat ook bij de competitiewedstrijden te 
dragen. 

Het logo zult u ook zien op de vlag, de beach 
vlaggen bij de ingang van het golfterrein en de 
vlaggen op de green. Bovendien zijn dit jaar de 
bagtags eveneens uitgevoerd met het 
lustrumlogo. 
Bij de verschillende activiteiten zal er live 
muziek aanwezig zijn evenals koffie/ thee bij de

Nieuws van de Lustrumcommissie  
Lustrumcommissie

oudere leden die graag willen blijven spelen, 
maar dan op een lager pitje. Deze 
lidmaatschapsvorm past bij de ontwikkelingen 
binnen de golfsport. Er dient voldoende 
variatie te zijn in spelvorm en vooral de 
daarmee gemoeide tijd om leden en 
potentiële leden aan een golfclub te (blijven) 
verbinden. Met het oog hierop zullen nog meer 

nieuwe initiatieven worden ontplooid. Denk 
daarbij aan het organiseren van bijvoorbeeld 6 
holes wedstrijden en activiteiten voor nieuwe 
leden om hun handicap zo snel mogelijk te 
verlagen. Het motto daarbij zal zijn dat plezier 
in het golfen leidt tot betere golfprestaties en 
betere golfprestaties tot meer plezier in het 
golfen.
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inschrijving en baancatering. Het is de 
bedoeling dat elke wedstrijd een 
verjaardagsfeest zal zijn. Tijdens alle 
wedstrijden zal er, uitsluitend in het kader van 
het lustrum, gewerkt worden met munten voor 
de consumpties. Dit bevordert de snelheid in 
de bediening. De munten kunnen bij een in te 
richten verkooppunt gekocht worden en zijn 
het gehele lustrumjaar geldig. Na afloop van 
dat jaar zijn niet gebruikte munten in te 
wisselen tegen de aanschafwaarde. Van iedere 
wedstrijd krijgt u apart bericht met alle 
informatie zoals de spelvorm, de tijden, de 
kosten en het deelnemers aantal etc. U kunt 
vervolgens inschrijven zoals gebruikelijk is. 

Veel mensen zullen zich afvragen wat de 
weekly’s zijn. Dat zijn de leden die wekelijks 
actief zijn op de baan op de damesochtend, de 
herenmiddag en de seniorenochtend en ook 
de leden die niet aan deze genoemde 
wedstrijd deelnemen maar wel vaak wekelijks 9 
of 18 holes lopen.  
We willen graag voor alle leden van de 
Drentsche een activiteit aanbieden in dit 
feestelijke jaar. Tijdens alle evenementen zullen 
wij als commissieleden herkenbaar aanwezig 
zijn. En natuurlijk hopen wij velen van u te 
ontmoeten op onze feestelijke 
lustrumfestiviteiten.
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Door de bomen … 
Chris Kombrink

’s Winters is het weer tijd om de bospercelen te 
dunnen op de baan. Een mooie klus voor het 
greenkeepersteam! Door de jaren heen 
hebben we voornamelijk de randen van de 
bospercelen gedund en opgekroond. Dat 
doen we voor de spelers, om de bal beter uit 
het bos te kunnen spelen, en voor ons zelf 
wordt het maaien in de randen een stuk 
makkelijker uit te voeren. 
Maar met het beheer van de randen houdt het 
niet op. Om het bos goed te kunnen laten 
ontwikkelen, is er ook eens een dunning nodig 
door het hele perceel. Bij de loofbossen is dat 
voor ons team prima te doen, want de bomen 
zijn nog niet te groot: gedeeltelijk takken 
versnipperen of op rillen in het bosvak leggen. 
Brandhout verzamelen we bij de schuur. Sinds 
kort krijgen we daarbij hulp van clubjes 
enthousiaste mannen om er eens goed door te 
komen. Zelf markeer ik de bomen die eruit 
mogen, en geef ik uitleg hoe de takken kunnen 

worden neergelegd. En het brandhout mogen 
de harde werkers dan meenemen. Zo krijgen 
we in een seizoen toch aardig meer snoeiwerk 
gedaan dan voorheen. 
Daar waar we bij de opstart van de baan nog 
kerstbomen voor de leden konden zagen, 

staan er nu kolossen van bomen die te groot 
zijn geworden om handmatig te rooien. En er is 
wel degelijk een dunning nodig om ook het 
naaldbos een goede toekomst te bieden. 
Bosgroep Nederland is een instantie die 
gemeentes en landgoedeigenaren ondersteunt 
in het beheer van het bos. Ze kijken naar de 
kwaliteit van de bomen en markeren de bomen 
die eruit kunnen. Daar zoeken ze een 
aannemer voor die het werk machinaal gaat 
uitvoeren, en tegelijkertijd proberen ze dit met 
de houtverkoop kostendekkend te laten 
uitvoeren. In januari hebben we besloten om 
dit samen te doen en inmiddels zijn ze van start 
gegaan met het markeren van de bomen. 
Bomen met een oranje stip gaan eruit. Bomen 
met een blauwe stip blijven staan. Het plan van 
uitvoering is dat het allemaal gaat gebeuren 
tussen juni en augustus. De grond is bij ons 
dan veel draagkrachtiger dan in het voorjaar. Er 
wordt natuurlijk ook gewerkt met de 
voorwaardes van de flora- en faunawetgeving. 
Dat houdt in dat er rekening wordt gehouden 
met het broedseizoen van de vogels en dat er 
voor aanvang een inspectieronde door het te 
dunnen perceel wordt gedaan.  
Dit jaar worden we geholpen met het dunnen 
van de naaldbossen bij rood 1, wit 1, wit 2, wit 8 
en wit 9. Bij wit 4, wit 5, en wit 6 worden de 
populieren gedund.
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Op de Par 3 baan loop je er bijna doorheen: 
het arboretum van de buren. Een bomenpark 
in wording waar met de grootst mogelijke 
zorgvuldigheid wordt gewerkt aan diversiteit in 
bomen, struiken en lanen.  

De witte boerderij van Jan en Simone Bakker, 
betrokken in 1984, ligt precies aan de rand. 
Simone, tuin- en landschapsarchitect kreeg het 
arboretum rond 2000 bijna in de schoot 
geworpen. Geen slechte vangst overigens, 
want met 25 vrijwilligers is er in 13 jaar tijd een 
juweeltje aan het groeien. Met veel 
organisatorische en architectonische inzet en 
hulp van Simone, de alma mater van het 
arboretum. Op 22 ha grond zijn 650 
verschillende soorten bomen en struiken 
geplant. En als het straks helemaal klaar is 
staan er maar liefst 11.000 bomen in het bos en 
nog eens 1000 bomen solitair langs de paden. 
Indrukwekkende buren dus. Buren die vooral 
ook góede buren willen zijn. 

We spraken erover met Simone Bakker en Ivo 
Baurichter, de marketing communicatie 
adviseur van de Stichting in de werkruimte van 

de boerderij. Een onbewerkte planken vloer, 
kunstige schilderijtjes aan de wand en thee in 
mokken van boerenbont. In het bos staan 
intussen ca. 150 herinneringsbomen. Bomen 
die mensen kopen ter herinnering aan man, 
vrouw, vader, moeder of kind of een feestelijke 
gebeurtenis. Voor zo’n boom betaal je € 225. 
Het arboretum zorgt voor de totale verzorging, 
vanaf koop  tot het planten of vervangen als de 
boom niet aanslaat. De damesochtend heeft 
inmiddels ook zo’n boom! 

En dat is de uitwisseling die Simone en Ivo het 
liefste zien. ‘Wij zouden het mooi vinden als we 
hier af en toe excursies kunnen regelen. Voor 
de leden of voor de gasten van de lodge.  Op 
een zomeravond kan dat een mooie afwisseling 
zijn na een dagje golfen. Met een routekaartje 
kan iedereen ook zelf zijn weg vinden en op 
ontdekking gaan. Ivo: ’We zijn zelfs een appje 
aan het ontwikkelen dat bij verschillende 
bomen informatie geeft over soort, land van 
herkomst, wanneer geplant, de boom in vier 
seizoenen, vruchten enz. We hebben daar van 
de gemeente Assen en de Regio Groningen-
Assen een aardige subsidie voor gekregen. 
Intussen zijn er al scholen bij betrokken en we 
zouden het erg leuk vinden als er één of 
meerdere golfleden ook mee zouden willen 
helpen met de ontwikkeling. Wie zich 
aangesproken voelt: neem contact op met 
Simone of Ivo. 

‘Als buren hebben we de ingang recht 
tegenover elkaar, maken we gezamenlijk 
gebruik van de parkeerplaats, hebben wij met 
de vrijwilligers soms ook een etentje of 
vergadering  in het clubhuis en gebruiken we 
het materieel als grasmaaier en ander 
snoeigereedschap. Jullie hoofdgreenkeeper 
Chris maait in de zomer ook zo’n 20 keer het 
gras van het arboretum, dankzij een bijdrage 
van de WMD. Hoe dat straks zal gaan als de 
WMD zich terugtrekt, ook uit de golfbaan,  
weten we nog niet, maar we hopen op een 
blijvende bijdrage.’

Het Arboretum gaat voor goed Naoberschap 
Joke van der Ven
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Soms vind je op de baan een merkwaardig 
fenomeen, dat je vanaf het vroege voorjaar tot 
in de late herfst in de natuur kunt aantreffen.  
Deze geleiachtige substantie bestaat uit de 
eierstokken van een vrouwtjes pad of kikker. 
Zo'n kikker of pad is opgegeten door een 
reiger, buizerd, vos of bunzing.  
In de maag van zo'n predator beginnen die 
eitjes en eierstokken op te zwellen en daar 
krijgt het dier dat ze heeft opgegeten last van.  
Daardoor worden de onverteerbare delen weer 
uitgebraakt.

Sterrenschot, reigersnot, heksensnot … 
Cees Meeuwsen

Wie op de PAR 3 baan loopt ziet ook veel 
takjes met rood-wit lint. Dat is voor de nieuwe 
aanplant. Voor de vrijwilligers is dat handig 
want niet iedereen herkent nieuwe aanplant  
waardoor ze soms verkeerd snoeien. Het is 
inmiddels bij het arboretum ook al bekend dat 
er golfleden zijn die samen met Chris fors aan 
het snoeien zijn in de baan. ‘ Mochten ze 
energie over hebben, dan zijn ze hier van harte 
welkom. Want laten we het maar gewoon op 
z’n Drents zeggen: wij zijn voor goed 
naoberschap! Voor meer informatie: 
www.Arboretum-Assen.nl.

Greenkeepers in dienst bij de DG&CC BV 
Jan Willem van der Eyk

Met ingang van 1 juli 2017 zullen de 
greenkeepers worden overgenomen door de 
Drentsche Golf & Country Club BV. Aanleiding 
hiertoe is dat NV Waterleidingmaatschappij 
Drenthe (WMD) een kritische blik heeft moeten 
werpen op al haar nevenactiviteiten waaronder 
ook de investering in de Drentsche Golf & 
Country Club. Formeel waren de 
Greenkeepers, het machinepark en het 
onderkomen ondergebracht in een aparte BV 
te weten Bètawater die 100% eigendom is van 
de WMD. Per 1 juli zal dit geheel in eigendom 
komen van de Drentsche Golf & Country Club 
BV. Ook de aandelen zullen vanaf dat moment 

in eigendom komen van de huidige 
aandeelhouders. In juridische zin had 
Bètawater een onderhoudscontract met de 
DG&CC BV waarin afspraken werden 
vastgelegd over de werkzaamheden van de 
Greenkeepers. In de praktijk was het zo dat de 
Greenkeepers onder aansturing van het 
huidige management vielen. Ook in de nieuwe 
situatie zal dit niet anders zijn en directie en 
aandeelhouders zijn dan ook verheugd dat er 
in de praktijk niet veel verandering merkbaar 
zal zijn en we de koers naar een constante 
speelkwaliteit onverminderd kunnen 
voortzetten.
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Duurzaam ondernemen

zit in onze genen

Duurzaam ondernemen is bewust 

kiezen. Respect voor de natuur. 
Daarom laat de Drentsche Golf & 
Country Club haar drukwerk
verzorgen door Zalsman Groningen.

Osloweg 85, 9723 BK Groningen

T 050 313 66 22

www.zalsmangroningen.nl

“Zalsman, groen in al z’n

handel en wandel.”

drukwerkdrukwerkdrukwerk
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De favoriete club van… Tim Winter 
Koen Hazekamp

In ‘De favoriete club van...’ spreken we met een 
jeugdlid over zijn of haar golfervaringen. Tim 
Winter werd afgelopen januari verkozen tot 
jeugdspeler van het jaar 2016 en mede daarom 
worden aan hem in deze Zeijdelinks de vragen 
gesteld. 

Hoi Tim. Wat is jouw favoriete golfclub? 

‘De driver! Deze club jas ik ver weg en geeft 
een fijn gevoel door de afstand. Daar heb ik 
lang aan gewerkt! De driver scheelt mij soms 
gewoon een hele slag op een hole; als ik dan 
er voor zorg dat, wanneer de green gehaald is, 
er een veilige twee-putt overblijft is het goed!’ 

Jij bent (zoals in de inleiding al stond) verkozen 
tot jeugdspeler van het jaar 2016, wat heb je 
allemaal bereikt in 2016? 
‘Ik ben in 2016 erg omlaag gegaan in mijn 
handicap, mede door bijvoorbeeld de driver 
maar ook door het zogeheten ‘course 
management’. Je kijkt dan of je het risico mag 
nemen, kan een bepaalde slag voor problemen 
zorgen? Een bunker die je net halen kan, een 
draw of fade bij een stuk bos of een boel prut 
waar je overheen slaat. Je zoekt naar een 
balans tussen risico en veilig spelen.’ 

Ook op de NNO heb je afgelopen jaar flinke 
scores lopen neerzetten, vertel? 

‘Ik ben tweede geworden in categorie 1 
(handicap < 18), de balans was goed en wat ik 
wil lukte ook! We hebben een leuk jeugdteam 
waarmee we ook nu al twee keer eerste zijn 
geworden.’ 

Je bent een van de meest actieve jeugdleden 
bij ons op de baan, hoe vaak train je per week? 

‘Ik train zo vaak als kan! Sowieso iedere 
zaterdag maar ook sta ik met Michel vaak op 

dinsdag en donderdag op de driving range! 
Huiswerk probeer ik zoveel mogelijk op school 
te doen en het weer houd me niet tegen! ’ 

Tot slot, waar streef jij dit jaar naar om te 
bereiken? 

‘Ik zou mijn handicap graag onder de 10 
krijgen en een grotere afstand halen met mijn 
lange ijzers. Ook zou ik graag een keer mee 
willen doen aan een wedstrijd van de jeugdtour 
(Futuretour) van de NGF!’ 

Bedankt voor het interview Tim, het gaat je 
lukken!
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Grensverleggend golf 
Eric Afman, Regel- en Handicapcommissie

Je kunt van de Decisions on the Rules of Golf 
zeggen dat ze soms wat vergezocht zijn. Dat 
kun je blijven volhouden tot je een keer in een 
situatie komt waarvan je denkt, zou men dit al 
in de Decisions hebben opgenomen? Grote 
kans dat dit het geval is. Onlangs speelde ik 
tijdens een fun evenement een shotgun ronde 
op de Par 3 baan. Onze starthole was hole 3. 
Een extraatje tijdens dit evenement was dat bij 
iedere hole wel een aparte instructie was 
toegevoegd. Zo moest je op deze hole drie 
ballen slaan, waarna je met de 
slechtste bal verder moest. Wat je 
slechtste bal was, was aan je 
medespelers om te beoordelen. 
Een van de flight genoten sloeg een 
bal op de green, eentje vlak naast/
achter de green en eentje links in 
het Arboretum. ‘Out of bounds’ zei 
ik, ‘daar valt weinig op af te dingen, 
dat is je slechtste bal. Je moet dus 
een strafslag nemen en opnieuw 
afslaan.’ Dat was natuurlijk niet 
helemaal wat de speler wilde horen. 
Hij wilde weten of het daar echt out 
of bounds was. ‘Ja,’ zei ik, ‘de grens 
loopt langs de rand van het bos, er 
staan daar witte paaltjes.’ Tot we ter plekke 
constateerden dat de paaltjes er niet stonden. 
Heel waarschijnlijk omdat die deze winter even 
van een nieuw laagje verf werden voorzien. 
Daar is de winter doorgaans een prima 
moment voor, maar toch was het in dit geval 
ietwat onhandig. Want wat nu, als de witte 
paaltjes er niet staan, is er dan wel een out of 
bounds grens? 

Beide partijen waren vrij stellig: een welles-
nietesspel over de grens van de baan. En dat 
op de eerste hole, je kunt je betere starts 
indenken. Het heeft de gemoederen nog even 
bezig gehouden, de organisator van het 
evenement (in dit geval pro Martin) bevestigde 
dat de grens van de baan bij de boomgrens 
lag. Aangezien het om een fun evenement 
ging, hebben we ons uiteindelijk mild 
opgesteld. Bij een Clubkampioenschap zou het 

toch een ander verhaal zijn, dan moet er echt 
duidelijkheid zijn. Bij dat soort wedstrijden 
gaan we vooraf de baan langs om te kijken of 
die aan de eisen voldoet. Niet alleen de witte 
paaltjes, maar ook de waterhindernissen en 
dergelijke. Dan nu de vraag of we correct 
waren in ons besluit. Is er daadwerkelijk een 
Decision met betrekking tot deze situatie? Ja, 
die is er: Decision 33-2a /19 Grens veranderd 
door Ongeautoriseerde Verwijdering van 
Grenspaaltje.  

Het wordt ingewikkeld, dus even het hoofd 
erbij houden. Het komt erop neer dat er een 
gebied was dat out of bounds zou zijn als de 
paaltjes er wel zouden staan, en binnen de 
grenzen van de baan als de paaltjes er niet 
zouden staan. In ons geval (we waren de eerste 
flight op die hole) zouden de witte paaltjes 
teruggeplaatst moeten worden, de bal van 
mijn flightgenoot zou out of bounds zijn en hij 
zou een nieuwe bal moeten spelen volgens 
Regel 27-1. Als er echter al anderen waren 
geweest die mogelijk ook van buiten de 
tijdelijk onzichtbare grens hadden gespeeld, 
zou de Commissie moeten toestaan dat de 
veranderde grenslijn voor de rest van de 
competitie zou blijven staan, en mijn 
fligfhtgenoot zou zijn bal zou moeten spelen 
zoals die lag. Wat nu als na de ronde zou zijn 
vastgesteld dat er sprake was van inconsistente 
behandeling van het genoemde gebied: een of 
meer spelers speelden er wel vandaan en een 



!17

of meer andere spelers gingen ervan uit dat 
het out of bounds was en gingen verder met 
een nieuwe bal van de afslagplaats? Als dat 
aanzienlijke invloed zou hebben op de uitslag 
van de wedstrijd, dan zou de ronde moeten 
worden geannuleerd en opnieuw worden 
gespeeld. Als er geen aanzienlijke invloed op 
de uitslag zou zijn, zou de ronde moeten 
blijven gelden.  

Het grappige is dat ik me pas veel later 
realiseerde dat als die witte paaltjes aan de 
linkerkant van hole 3 er niet staan, je de grens 
trekt tussen de paaltjes die er wel staan, 
namelijk het paaltje rechtsachter de green van 
hole 3 en het paaltje rechtsachter de green van 
hole 5. Als we die grens hadden aangehouden, 
was de halve green van hole 3 (en ook de bal 
van mijn onfortuinlijke flightgenoot) out of 
bounds geweest! Een absurde situatie… 

Nog een gevalletje dat je waarschijnlijk zo 
goed als nooit tegen zult komen, totdat het wel 
een keer gebeurt: hoe te handelen als een out 
of bounds paaltje in de buurt op de grond ligt? 

De bal van een speler komt in bounds tot rust 
in de buurt van het gat waarin het paaltje had 
gestaan. De bal is in een zodanige positie dat, 
wanneer het witte paaltje er zou staan, die zou 
interfereren met de swing van de speler. Is de 
speler dan verplicht het paaltje terug te zetten 
vóór het spelen zijn volgende slag? Het 
antwoord is: een ontheemd grenspaaltje is een 
los obstakel en de speler mag het paaltje 
terugzetten maar is hij daar niet toe verplicht.  
 
Nog meer over de grens: als een grenshek of -
paaltje naar de baan overhelt en als gevolg 
daarvan interfereert met de swing van een 
speler, mag de speler het paaltje niet rechtop 
zetten. Dat zou in strijd zijn met Regel 13-2, je 
mag de positie of de ligging van de bal of de 
omgeving van je stand of swing niet verbeteren 
door iets weg te halen of te buigen wat vast is 
(inclusief zaken die out of bounds markeren). 

Tot slot: een out of bounds paaltje of hek dat 
netjes op zijn plek staat, is per definitie geen 
vast obstakel, dat mag je dus nooit ontwijken.



Wij hebben een UNIEK CONCEPT met alle
kennis, materiaal en textiel in eigen huis.

Hierdoor hebben wij snelle levertijden
en garanderen een hoge kwaliteit.

Borduren of bedrukken aan u de keus.

BEDRIJFSKLEDING
PROMOTIONELE KLEDING
GOLFKLEDING
HANDDOEKEN
GOLF-TOWELS

info@enigma.nl | 050-549 34 71
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De Stichting Handicart bestaat sinds 1986, dus 
ruim 30 jaar. De stichting is opgericht om 
(tijdelijk) mindervalide golfers de mogelijkheid 
te geven om toch te golfen. Om gebruik te 
kunnen maken van een handicart moet een 
gebruiker via de clubconsul een pas aanvragen 
bij de Stichting Handicart. 

Binnen onze vereniging wordt al vele jaren 
gebruik gemaakt van de handicarts. Ooit 
begonnen met één rijden er nu vijf karren rond. 
Jaarlijks zien wij ook een stijgend gebruik. Elke 
kar moet per jaar €1.500,- opbrengen, dus voor 
de vijf karren die wij hebben is dat een bedrag 
van €7.500,-. Dit geld wordt bij elkaar gebracht 
door de gebruikers, donateurs en vanuit de 
opbrengst van de jaarlijkse Handicartwedstrijd. 
Alle drie bronnen van inkomsten zijn belangrijk. 
De jaarlijkse vereiste opbrengst wordt bij ons 
gehaald. Het is natuurlijk belangrijk dat dit ook 
de komende jaren zo zal blijven. De donateurs 
zorgen voor een belangrijk jaarlijks aandeel in 
de noodzakelijke opbrengst. Eind 2016 hadden 
wij 119 donateurs. Voor een bijdrage vanaf 
€10,- kun je al donateur worden. Dit bedrag kan 
dus geen beletsel zijn om donateur te worden 
en hiermee mindervalide golfers de 
mogelijkheid te geven om te blijven golfen. Ik 
hoop dan ook dat de huidige donateurs ook in 
2017 weer een bijdrage leveren en dat het 
aantal donateurs zal groeien. 

Eind 2016 zijn drie handicarts vervangen. Deze 
karren zijn voorzien van een GPS systeem. Het 
systeem heeft twee belangrijke doelen. Het 
eerste is beheer en toezicht op afstand door de 
Stichting Handicart. Het tweede doel is dat 
volgens vastgestelde routes door de baan kan 

worden gereden. Dit is vooral belangrijk in de 
winterperiode. Nu is het vaak niet mogelijk om 
gebruik te maken van de karren en met GPS 
wordt deze mogelijkheid wel geboden. Wij 
zitten nog te wachten op invoering van deze 
mogelijkheid op onze baan. De overige twee 
karren worden dit jaar ook voorzien van GPS.  

Een belangrijk punt bij handicarts is 
onderhoud. Dit onderhoud wordt uitgevoerd 
door de DG&CC. Marshall Anne Bultstra voert 
deze taak tot mijn volle tevredenheid uit en 
hier gaat veel tijd in zitten. In het hoogseizoen 
moeten alle karren tenminste per twee weken 
worden onderhouden in de vorm van de vullen 
van de accu’s, controle op de banden en het 
schoonmaken van de karren. 

Ook dit jaar wordt weer de Handicartwedstrijd 
gepeeld en wel op 5 augustus. De laatste jaren 
hebben wij een maximaal aantal deelnemers. Ik 
ga er dus van uit dat wij dit weer gaan halen. 
Ruim voor de speeldatum komt er een 
aankondiging van de wedstrijd. 

Heb je een vraag over de handicarts, aarzel 
dan niet om mij aan te spreken. Ik wil je graag 
als donateur inschrijven. Wij hebben de 
afgelopen jaar veel nieuwe donateurs mogen 
inschrijven, maar vergeleken met veel andere 
verenigingen hebben wij als grote vereniging 
nog steeds erg weinig donateurs.

Stichting Handicart 
Gerda Koster, clubconsul De Drentsche 
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Al enige dagen was het golfen flut, smaakte 
het eten hem naatje, de borrel knudde en zijn 
relatie voelde snert. De  nachten waren 
gewoon, zeg maar, waardeloos. Hij liep rond 
met het vermoeden van iets ergs. Het 
vermoeden van een misdaad. 
De zekerheid van een misdaad. 
  
In gedachten verzonken liep R. Dogan naar zijn 
locker in de locker-room onder het clubhuis. 
Geroutineerd stak hij de sleutel in het slot van 
het kastje waar hij sinds jaar en dag zijn tas met 
clubs veilig opgeborgen wist. Tot zijn verbazing 
lukte het hem niet de sleutel  gedraaid te 
krijgen. Lichte ergernis maakte zich van hem 
meester toen de sleutel vast bleek te zitten. 
Met enige moeite lukte het hem de sleutel uit 
het slot te bevrijden. 
Tijdens alle voorafgaande jaren was hem dit 
nog niet eerder gebeurd. 
Door alle gedoe was R. zich inmiddels meer 
bewust van tijd en plaats. Zoekend naar 
mogelijke hulp keek hij om zich heen. Hij was 
alleen. Hij keek nog eens goed naar het kastje. 
Het was niet zijn kastje. Het nummer op het 
kastje was niet zijn nummer. Door de slechte 
verlichting in dit deel van de ruimte had hij zich 
een kastje vergist. Moeiteloos maakte hij 
daarna het kastje ernaast open. Niet veel later 
had hij zijn tas op de trolley bevestigd en was 
klaar voor zijn rondje. 
Hij aarzelde. 
Iets bracht hem terug naar het kastje wat hij 
vergeefs had getracht te openen. 
Iets in het kastje had hem getriggerd. 
Nieuwsgierig keek hij door de kleine ronde 
openingen in de deur. In het donker van het 
kastje ontwaardde hij iets wat hij niet helemaal 
kon thuisbrengen.Met zijn gezicht tegen het 
deurtje scande hij de inhoud centimeter voor 
centimeter. Niets van wat hij aan vormen 
zag had dan ook maar in verste verte iets met 
golfen te maken. Wat deels door een doek aan 
het zicht was onttrokken joeg hem angst aan. 
Het flauwe licht viel door een van de 
openingen op wat duidelijk een lok haar en 
een deel van een schouder was. 

  
R. zag zich als het middelpunt van een 
meeslepend drama. Het werd hem met het uur 
onmogelijker om zijn welbewuste keus van 
afzijdigheid-te-allen-tijde te handhaven. 
Inspecteur Ed ter Bak luisterde aandachtig naar 
het verhaal van R. Dogan. In zijn niet aflatende 
jacht naar de rang van commissaris kwam deze 
moord op een zeer gelegen moment. De 
maatschappelijke positie van R. was daarin een 
niet geringe factor. 
In zijn ijver naar persoonlijk succes eiste Ed het 
onderzoek voor zichzelf alleen op. 
Zo moeilijk kan het niet zijn, dacht hij. De 
eigenaar van de locker moest zonder

AIRSHOT 43 
Bert ter Schap
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noemenswaardige inspanning kunnen worden 
opgespoord. Hij zag zich al op de stoel van zijn 
meerdere. 
Een telefoontje naar de administratie van de 
golfclub was voldoende om de naam en het 
adres van eigenaar van het kastje boven water 
te krijgen. Na een snelle rit naar het huis van de 
verdachte van wat inmiddels door inspecteur 
Ed ‘De moord in de locker-room’ genoemd 
werd, belde hij aan. De persoon in kwestie 
deed open en werd, ondanks zijn 
tegenwerpingen, direct meegenomen. 
Ingenomen met zijn voortvarendheid kwam Ed 
met zijn verdachte bij het clubhuis aan. De 

mare had zich verspreid en naast R. stond een 
groot aantal golfers hen op te wachten. In het 
zog van de verdachte trokken ze naar de 
locker-room. 
Bij het zien van de wanhoop op het gezicht van 
de verdachte twijfelde niemand aan zijn schuld. 
Bevend ontsloot de man zijn locker. 
‘Eerst moet het ventiel los. Anders past ze er 
niet in’ verklaarde hij. 
Met enig gepiep haalde hij de schaars geklede, 
bijna leeggelopen Angelique uit het kastje. 
‘Ik mag haar thuis niet hebben’ verweerde hij 
zich. 
‘Mijn vrouw vindt het niet goed.’

Marga Schepel-Hartman 

Marga Schepel, lid van de Drentsche, volgde 
haar opleiding aan de kunstacademie in België 
en deed 2 jaar een specialisatiecursus aan het 
RHoK in Brussel. In 2006 en 2011 won zij de 
voorronde van de Talens Palet schilderwedstrijd 

en werd genomineerd voor de kunstprijs Hope 
& Desire in Antwerpen. 
Ze werkt voornamelijk met acryl en allerlei 
materie. In de natuur vindt ze vaak boeiende 
composities waar ze foto’s van maakt. Vooral 
landschappen en luchten werken voor haar 
heel inspirerend. Deze foto’s gebruikt zij om 
een abstract werk van te maken. Marga zoekt 
naar boeiende composities tussen 
verschillende elementen, zoals het contrast 
tussen licht en donker of ruimte en massa. Ook 
de spanningsvelden tussen kleurelementen 
spreekt haar erg aan.  
‘Het blijft een zoektocht …’ zegt zij zelf.
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Negen holes met…. Marjolein Stevens 
Joke van der Ven

Ze is Assense pur sang. Dochter van 
boekhandelaar Bertram, waar ze de toonbank 
met de paplepel kreeg ingegoten. Het omgaan 
met mensen van divers pluimage zit haar 
daardoor in de genen. Als kind uit een 
ondernemersgezin wist ze als lid van de 
Lustrumcommissie via een directe lijn de weg 
naar Assense ondernemers te vinden om 
prijzen te regelen. Prijzen voor wedstrijden die 
we in het komend lustrumjaar gaan spelen. En 
ja, ze is ook ook Shell-vrouw. Woonde daardoor 
vier jaar in Nigeria, kreeg er 27 jaar geleden in 
Port Harcourt dochter Stephanie maar is 
Assense in hart en nieren gebleven. Daar is ze 
trots op. Ze kent zichzelf, heeft een 
levensrugzakje waarin ook het nodige leed is 
verpakt, en behoort tot de groep mensen die 
dat doorleefd weet te dragen. 

We lopen geel. Het plan was om ook met 
Jeanette Strating te lopen, maar 
organisatorisch bleek dat een te 
gecompliceerde opgave. Marjolein slaat met 
een 16.4 HCP verre, ferme slagen. Bijna altijd 
recht. De baan is te nat, anders zouden ze 
zomaar doorrollen naar een kleine 200 meter. 
Ze begon met golfen in Nigeria. Op de Shell 
compound kon je weinig anders doen dan 
tennissen, hockeyen, golfen en zwemmen. Het 
werk als stewardess dat ze daarvoor vier jaar 
lang bij Martinair had gedaan, bleek ze in 
Nigeria, ondanks beloften, niet te kunnen 
doen. De vliegmaatschappij bleek niet te 
bestaan. Terug in het Assense werd ze meteen 
lid van de Drentsche. Soms ‘s morgens vroeg al 
om acht uur met echtgenoot de baan op, want 
daarna moest er gewerkt worden. Fanatiek 
best wel, want ja, het spelletje is leuk, maar 
liefst moet het ook een beetje goed.  
Van de club en de baan houdt ze. Ook dat zegt 
ze even rustig als natuurlijk. ‘Als ik de auto de 
parkeerplaats oprijd hier, heb ik altijd het 
gevoel dat ik thuiskom. Iedereen groet elkaar, 
vanaf het allereerste begin heb ik me hier meer 
dan van harte welkom gevoeld. Dat vind ik 

misschien nog wel het meest bijzondere aan 
onze club.’ 

Als vanzelf werd ze daardoor een jaar of vier 
geleden gevraagd om lid te worden van de 
evenementencommissie.  Het organiseren van 
de vrienden- en vriendinnen dag, de 
Outsidercup en alles wat er ook maar 
voorbijkwam. En ruim anderhalf jaar geleden 
werd de hele commissie gevraagd of ze ook 
Lustrumcommissie wilden zijn, want dit jaar 
vieren we immers ons derde lustrum. Met z’n 
allen vonden ze dat een heel goed plan: 
Marjolein, Jeanette Strating, Frits van der 
Heide en Dik Boers. 

‘Wat ik wel gaaf vind is dat we het hele jaar 
lustrum hebben en niet in één week. Wie heeft 
dat eigenlijk bedacht?’ 

Marjolein grinnikt even en zegt: ‘Ik geloof ik 
zelfs. Want als je nog werkt en je moet in één 
week al die wedstrijden spelen, is dat gewoon 
veel te veel. Bovendien betaal je per wedstrijd 
ook nog eens € 30  p.p. en dan wordt het wel 
een erg dure week.’
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De lustrumcommissie bestaat dus uit vier man. 
Ofwel: twee mannen en twee vrouwen. Hebben 
jullie een vaste taak- of rolverdeling?  

‘Hmmm, niet echt. Overigens, Paul Kamstra is 
er ook steeds bij en die weet en doet ook erg 
veel. Maar onderling zijn we elkaars gelijken. 
Frits is bijna van nature voorzitter, Dik weet 
alles van het organiseren van wedstrijden en ik 
hou me bezig met de lustrumpolo’s en de 
prijzen voor de wedstrijden die ik bij de 
Assense ondernemers probeer te regelen en 
wat wonderwel gaat. De meesten ken ik 
natuurlijk nog van vroeger, dat scheelt. 
Jeanette zorgt voor de muziek en zo heeft 
ieder zijn of haar eigen pakkie an. Met z’n allen 
hebben we de ontwerpen die Bert Blanke voor 

het hele lustrum heeft gemaakt,  bekeken en 
besproken en het belangrijkste is misschien 
nog wel dat we allemaal erg enthousiast zijn!’  

Het ziet er allemaal wel erg professioneel uit! 

‘Ja, en daar zijn we natuurlijk ook allemaal 
super blij mee. Het een is allemaal het gevolg 
van het ander. Enthousiasme golft gewoon 
door. En wat zal het gaaf zijn als we straks 
allemaal in die witte polo’s lopen met op de 
mouw schuin het fifteen logo. Wij als 
competitieteam hebben daarnaast ook nog 
allemaal appelgroene broeken gekocht. Lekker 
duidelijk. Dat in combinatie met wit en 
donkerblauw, prachtig! Het wordt gewoon een 
spetterend jaar!

redactiecommissie zoekt uitbreiding  
Wij zoeken redactieleden. Wij maken ZeijdeLinks iedere keer met veel plezier en kunnen daar 

versterking bij gebruiken. Lijkt het u leuk, wilt u zich ook graag inzetten voor een bloeiend 
verenigingsleven en denkt u dat u een zinvolle bijdrage aan onze commissie kunt leveren? 

Neem dan contact met ons op. Onze gegevens staan in het colofon voorin dit nummer.

Old Grand Dad 
Martin Weeda

Golfende grootvaders die het gehandicapte 
kind een warm hart toedragen kunnen lid 
worden van de landelijke Stichting Old Grand 
Dad. 

Bij deze stichting zijn inmiddels 116 clubs 
aangesloten met meer dan 6500 donateurs. 
De donateurs betalen minimaal €20,- per jaar. 
Het doel van de stichting is het verlenen van 
financiële steun aan instellingen die kinderen 
met een verstandelijke of lichamelijke 
beperking in de gelegenheid te stellen 
meer aan sport, spel en beweging te doen om 
zo hun bestaan plezieriger te maken. Daarnaast 
wordt er jaarlijks voor de donateurs een 

golfwedstrijd georganiseerd, die voor onze 
vereniging op 3 mei zal worden gehouden. 
Voor de  4 beste spelers volgt nog de 
regiofinale op de Gelpenberg. 

Onze OGD club heeft nu zestig leden, maar er 
zijn ongetwijfeld dit jaar weer grootvaders bij 
gekomen, die ook lid willen en kunnen worden. 
Voor  informatie en aanmelding kunt u contact 
opnemen met 

Martin Weeda 
hm.weeda@wxs.nl 
06 41768871 
Clubconsul OGD de Drentsche
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Winterlessen: 1e lustrum! 
Martin Kanninga

Niet alleen de Drentsche viert een lustrum, ook 
de Winterlessen, gegeven door onze eigen 
pro’s Bob, Ian, Sven  en ik vieren ons lustrum, 
want op 9 januari is alweer de vijfde editie van 
de winterlessen gestart! Een serie van zes 
lessen van een uur die worden gegeven op de 
dinsdag-, woensdag- en donderdag avond. 
Hieronder een korte historische schets. 

Vijf jaar geleden hebben we de kunstgras 
green laten aanleggen met het idee om daar 
een tent overheen te plaatsen, zodat we de 
winter door toch konden blijven putten en 
chippen. Het jaar daarvoor was er in maart nog 
een behoorlijke hoeveelheid sneeuw gevallen 
en als golfschool zit je daar nou juist niet op te 
wachten. Het heeft toen lang geduurd voordat 
het seizoen op gang kwam. Bob, Ian en ik 
hebben daarom nagedacht hoe we het seizoen 
voor óns toch eerder konden laten beginnen. 
Allerlei indoor mogelijkheden zijn besproken, 
maar die plannen werden al snel te groot. 

Uiteindelijk is het idee van de kunstgras green 
en de tent het meest reëel gebleken.  
Het idee om dan in januari al te beginnen met 
lesgeven en dat ook iedere dinsdag, woensdag 
en donderdag te gaan doen leek ons wat 
overmoedig, maar we hebben het toch maar 
gedaan, niet geschoten is immers altijd mis. 
Dan de indeling: wel op niveau indelen of toch 
niet? Al snel bleek uit praktische overweging 
dat we dat maar snel moesten vergeten, het 
was gewoonweg niet te plannen. Dan hadden 
we weer een beginnende golfer die wel op 

dinsdag om 20:00 uur kon, maar dat was nou 
ook net de enige optie voor de gevorderde 
speler. Alles op een hoop dan maar, en we zien 
wel waar het schip strandt. 

Het eerste jaar hadden zich tachtig deelnemers 
aangemeld. Daar waren we heel tevreden over, 
ook al hadden we, als we dat omrekenden, per 
uur niet erg veel verdiend. Maar het 
enthousiasme bleken zowel wij, als de 
deelnemers te hebben. ‘Doen jullie dit volgend 
jaar weer?’ was al snel de vraag. Want het was 
leuk en vooral ook erg gezellig, kregen we vaak 
te horen. En natuurlijk lekker met af en toe een 
soepje of een broodje knakworst, ook daar 
waren de deelnemers over te spreken.  
 
De lessen waren in maart ten einde en toen 
begon voor ons het hoogseizoen, maar in 
september hoorden we de eerste mensen al 
informeren naar de winterlessen. Zelf waren wij 
daar  nog helemaal niet bezig, maar het 
ontging ons niet. Toen we in november de 
winterlessen flyer weer verspreidden merkte we 
pas echt hoe enthousiast men was over de 
lessen. Binnen twee weken hadden we al 
tachtig aanmeldingen en uiteindelijk werden 
dat er 120. Dit hadden wij nooit verwacht. Dat 
kwam ook omdat de senioren hadden gehoord 
over deze lessen en vervolgens vroegen of we 
voor hun de woensdag ochtend een of twee 
uurtjes konden inplannen. Uiteraard was dit 
mogelijk en ook bij hen groeide het 
enthousiasme voor de winterlessen.  
 
De laatste drie jaar is het fenomeen 
winterlessen op de DGCC uitgegroeid tot een 
serie van zes lessen waar meer dan 
tweehonderd deelnemers aan mee doen! 
Alleen al op de woensdag ochtend trainen er 
bijna vijftig senioren in groepjes van tien. Dit 
jaar proberen we de leden meer inzicht te 
geven in de balvluchtwetten. Als je meer weet 
over hoe een bal tot zijn vlucht komt, kun je 
jezelf ook makkelijker analyseren. En tevens 
staan natuurlijk ook putten, chippen en pitchen 
op het programma. Maar we merken toch 
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bovenal dat mensen meedoen, om iets te 
leren. Maar ook het samenzijn met anderen die 
dezelfde passie hebben blijkt toch het 
allerleukste dat er is. Mensen leren elkaar 
kennen en golfen samen, ongeacht leeftijd of 
niveau. Een kopje koffie na de les, een lekkere 
droge gevulde koek erbij en dan praten over 
golf. Er ontstaan zelfs regelmatig nieuwe 

golfrelaties! Ook zien we mensen in het 
voorjaar met elkaar spelen omdat ze samen 
mee hebben gedaan met de winterlessen. 
Dus ook volgend jaar zullen weer proberen het 
voor alle deelnemers opnieuw leerzaam en 
gezellig te maken. Ik wens jullie namens Bob, 
Ian, Sven en natuurlijk mijzelf een mooi 
(lustrum) golfjaar toe.

Golfgedachte rondom de golfbaan 
Bert Blanke



In Memoriam: Corrie Mastenbroek 
Trijnie Drent-Bos.

Van de redactie: In de vorige Zeijdelinks is 
abusievelijk het bericht over het overlijden van 
Corrie Mastenbroek niet geplaatst. Dat spijt de 
redactie bijzonder. Daarom hier alsnog het 
bericht over Corrie. 

Ons bereikte het droevige bericht dat, tijdens 
haar vakantie in Canada, Corrie Mastenbroek is 
overleden. Corrie werd slechts 64 jaar. 
 
Vanaf de oprichting van onze vereniging is zij 
een zeer gewaardeerd en buitengewoon actief 
lid geweest. Ze heeft binnen onze club diverse 
functies vervuld. Dat begon met hand- en 
spandiensten en mondde uit in het besturen 
van de ‘damesochtend’.  Corrie organiseerde 
onder andere vriendinnendagen en bijzondere 
wedstrijden in dat kader. Vrijwilligerswerk stond 
hoog in haar vaandel. 
 
Corrie was een creatief en origineel mens; 
kwaliteiten die onze club zeer ten goede 
kwamen. Organiseren kon ze als geen ander. 

Tuinieren was een van haar grote hobby’s. 
Prachtige boeketten maakte ze bij voorbeeld 
voor de feestelijke damesochtenden. Met 
Corrie kon je tot tranen toe lachen; humor had 
ze onmiskenbaar.  
We nemen afscheid van een markante 
persoonlijkheid.
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Uit je dak?
Wilt u ook eens echt culinair uit uw dak 
gaan? Bij HANOS vindt u het grootste  
assortiment voor food professionals onder 
één dak. Food, non-food en heel veel vers.
 
Het belang van de klant staat voorop. 
Een persoonlijke benadering met een groot 
gevoel voor service, daar gaan wij voor.

Welkom in de wereld van HANOS!

www.hanos.nl

HANOS Groningen - Bornholmstraat 56 - 9723 AZ Groningen - Tel. (050) 597 36 00

  

Beter golfen zonder blessures 
Golffysiotherapeut helpt u met uw handicapdicap

H o o f d k a n t o o r :  H o r a  S ic c a m a s t r a a t  2  9 6 0 1  K K  H o o g e z a n d

T  0 5 9 8  3 9 7 1 7 6   E in f o @ g o l f k l in ie k . n l   I w w w . g o l f k l in ie k . n l



Een
prettige kennismaking


